
Zápis z Výkonného výboru KSH JmK 

23.5.2024 – Brno, Zubatého 685/1 

Přítomni : Jandová Z., Kobylka M., Letocha T., Vykydal M., Štelclová J., Šikulová K.,Brandýs M.,  

Janíček M., Lipár M.,  Mikuška J., kožnárek J.,  Trojancová J., Souček R., Herda P. 

Omluveni : Kuchař M., Kondler V., Šíma S., Hašek M., Biegler B. 

Zapisovatel : Salátová L. 

Ověřovatel :   

 

Program : 

1. Zahájení 

2. Info z orgánů SH ČMS a starostky KSH JmK  

3. Info z OSH a jednotlivých rad 

4. Příprava KK Plamen, dorost 

5. Vyznamenání 

6. Různé, Memorandum KÚ JmK, diskuse 

7. závěr 

 

1. Zahájení - starostka všechny přítomné přivítala, omluvila nepřítomné, přednesla program, 

vyzvala k doplnění  - T. Letocha, projednání Memorandum KÚ JmK 

 

2. Informace z orgánů SH ČMS a starostky KSH   

- Jednání VV SH ČMS 30.5.2024, nejsou nové informace 

- Shromáždění starostů dalo úkol starostům OSH projednat na svých okresech 4 úkoly týkající 

se nových stanov, T. Letocha navrhl tyto úkoly projednat na jednání VV KSH JmK. M.Brandýs 

podotkl, že nebyla zaslaná prezentace stanov, T. Letocha zjistí 

- Proběhlo Shromáždění představitelů OSH JmK,  

- J. Trojancová dotaz na provedení inventarizace majetku, inventuru provedli Z. Jandová, V. 

Janda, člen SDH Brněnské Ivanovice. Bude provedena řádná inventura v původním složení 

inventarizační komise – J. Trojancová, J. Štelclová, L. Badin, Z. Jandová 

- Krajské shromáždění  ke dni Sv. Floriána u slovenských partnerských sborů dobrovolných 

hasičů 

- Pouť Šaštín 

- Oslavy sborů 

- Příprava setkání praporů na 15.6.2024 Telč, Jihomoravský kraj bude zastupovat 94 praporů 

- POODM – pracovnice kanceláře neodeslala výsledky prací za JmK, starostka navrhla trest 

odnětí osobního ohodnocení po dobu 3 měsíců, VV KSH proti, stačí ústní pokárání 

 

3. Info OSH JmK, odborné rady 

Hodonín – OK Plamen, dorost, PS – menší účast, Liga dospělých, MH, 60m 

Vyškov – OK Plamen, dorost, 60m, Soptík, Liga začne 16.6.2024, probíhají přípravy KK Plamen, 

dorost – velký problém se zajištěním TČ, není chuť lidí 

Brno-venkov – odhalení vitríny L. Švejdy, OK dorost, 60m, Plamen, PS, končí Liga mládeže, výročí 

VV OSH B-v schválil vydání knihy jen okresu B-v, nepřipojí se ke knize za JmK pro malý počet 

stránek, neobsadí se všechny sbory, které projevily zájem 



Blansko – Křtiny, pouť, několik mší Sv. Floriána, OK Plamen, dorost, 60m, oslavy sborů 

Břeclav – Shromáždění představitelů sborů, OK Plamen, dorost, 60m, vyhodnocení OK POODM 

ve Velkých Němčicích, Břeclavská hasičská liga, 15.6. OK PS 

Brno-město – Brněnská liga, OK Plamen, dorost, 60m, vyhlášení OK POODM, nový maskot, nová 

jednotka – Vinohrady 

Aktiv ZH – 14.-15.5. republikové zasedání v Mostě, 11.7. výjezdní zasedání JmK v Těšanech. 

Ozdravný pobyt  15.8. - 25.8.2024 

KORM – doškolení trenérů, příprava KK Plamen, dorost, 7.9. KK 60m Znojmo, 21.9.2024 MČR  

Ústí n/L. 

KORHi – spolupráce na knize, odmítlo B-v, Břeclav – pro málo a špatných informací, P. Herda – 

nový vydavatel, možnost až 400-450 listů, zřídit redakční radu, prodloužit termín k odevzdání 

příspěvků ze sborů, cena se odvíjí od příspěvků, vydání v nejlepší kvalitě může být cena 650 Kč, 

Za stávající situace odstupuje od vydání i Hodonín a Brno-město, pozvání kronikáře z B-v, aby 

vysvětlil co je třeba, aby byly podklady pro vydání knihy v pořádku 

Výstava pro ZH – Aktiv 16.11.2024 

KORR – propozice MČR TFA 2024 Brno, KK PS Přísnotice – je třeba zaslat žádost o pronájem 

sportoviště 

 

4. Příprava KK Plamen a dorost  

termín 8. + 9.6.2024 Vyškov, ceny pro družstva – sety hadic a proudnic, ceny pro jednotlivce – 

opasky, sedačky, lehátka, dotace z NSA na PS 76 tis. 

 

5. Vyznamenání – návrhy schváleny, Břeclav – stuhy pro sbory k výročím 12 ks – schváleno 

J. Štelclová – potřebuje urgentně zaslat na Sdružení SDH Hlína, zaslat mailem 

Okresy vyzvány k zaslání seznamu stuh pro sbory 

 

6. různé, Memorandum KÚ JmK, diskuse – dotace KÚ JmK ve výši 1,000.000,- schválena, již na účtu, 

k vyúčtování jsou třeba smlouvy, rozpisy na jednotky (hodiny, počty osob apod.), DPP se budou 

hlásit na ČSSZ, budou zaslány dotazníky se všemi důležitými info, konzultace s SH ČMS,  

T. Letocha – je třeba domluvit s KÚ JmK o změně parametrů vyplácení DPP,  

J. Mikuška – kdo schvaluje rozpočet dotace KÚ JmK, rozpočet navrhuje KÚ JmK , KSH se vyjádří, 

jsou minimální korekce, rozeslat Memorandum členům VV KSH JmK,  

rozpočet – velmi osekané možnosti, pouze nájmy sportovišť, zdrav.dohled, věcné ceny pro MH, 

DPP 

T. Letocha – projednání Memoranda pro roky 2025 – 2028, doplnit o jiné položky, které jsou pro 

nás potřebné 

J. Trojancová – vstoupit do jednání s pracovníky KÚ JmK, komunikace mezi námi a KÚ JmK 

T. Letocha – má informace o navýšení Memoranda o 500 tis. 

J. Štelclová – jednala s hejtmanem KÚ JmK, Rada KÚ JmK schválila navýšení dotace o 500 tis. 

(jedná se o fin. prostředky na mzdy v případě neobdržení dotace MV), hejtman sdělil, že tato 

částka lze použít i na mzdy pro OSH 

T. Letocha – na KÚ JmK jsou připravené fin. prostředky, musí se o ně jen požádat, hejtman je prý 

schopný navýšit dotace pro příští roky a je třeba opravit Memorandum na částku 1,500.000,- Kč 

J. Štelclová – vyzvala všechny okresy, aby se domluvily a poslaly žádost na vyplacení 500 tis. 

v tomto roce na mzdy pro OSH a o navýšení Memoranda na 1,500.000 Kč 

T. Letocha – přidat do Memoranda další bod, kde bude uvedeno, že budou prostředky použity na 

financování  mzdových nákladů pracovníků kanceláří KSH a OSH JmK 

T. Letocha – v případě schválení navýšeného Memoranda, pak VV KSH musí připravit rozpočet na 

navýšenou částku dotace, takto připravený rozpočet dotace se projedná s paní Kovářovou 



(pracovnice KÚ JmK), v případě seškrtání rozpočtu se půjde za hejtmanem JmK, že nelze dotace 

vyčerpat z účelových důvodů 

J. Štelclová – opětovně vyzývá k sepsání žádosti na 500 tis pro rok 2024 

VV KSH JmK pověřuje starostku KSH JmK  Zdeňku Jandovou k zaslání žádosti o vyplacení 500.000,- 

Kč Krajským úřadem JmK, schválených Radou KÚ JmK 

J. Štelclová – žádá o zaslání všem členům VV KSH JmK kopie žádosti na KÚ JmK 

Pokračují přípravy k pořádání MČR TFA 2024, připravují si propozice, byla zaslaná žádost na KŘ 

HZS JmK o poskytnutí časomíry, žádost zamítnuta, v řešení  zakoupení materiálu na vytvoření 

další časomíry, záštity převzali hejtman JmK, primátorka města Brna a děkan stavební fakulty 

Info kdo bude potřebovat nocleh, Hasičstvo – dohoda o poskytnutí reklamy na částku 28 tisíc, 

Žádost o dotaci Brno-město, zatím bez odpovědi 

Rada represe si zařídí členy do TČ i případné pomocné pracovníky 

Medaile ke 160.výročí prvního hasičského sboru – zakoupení 10 ks dražší varianty (320 Kč), 

návrhy pro udělení – hejtman KÚ JmK, ředitel KŘ HZS JmK, náměstek ředitele, P. Pražáková – je 

možné, že udělí B-m ( K. Šikulová ověří), starosta obce, města, ČRo, Český červený kříž 

objednávku zařídí L. Salátová 

J. Mikuška – zaslat rozpočet k dotaci KÚ JmK 

T. Letocha – požaduje podrobnější zápisy z VV KSH JmK, doposlat zápisy z VV KSH JmK, zápisy 

rozeslat do 10 dnů 

Termín VV KSH JmK – 27.6.2024 

Velehrad 4.7.2024 – starostka zjistí zda bude zájem o účast našich praporů 

 

7. Paní starostka poděkovala za účast 

 

 

 

 

 

Brno, 29.5.2024 

       

 


